
 

Velkommen til generalforsamling helt uden Corona restriktioner. 
 
Forsyn jer løbende med øl, vand og snack. 

 

Formandens beretning: 

Hjemmesiden og bloggen 
Hurtig gennemgang af hjemmesiden og bloggen.  
Start (egebjerglund-syd.dk) 
Medlemsinfo og -debat (egebjerglund-syd.dk) 

 

Sneordningen  
Der blev kørt 3 runder og vi var ramt af store reparation udgifter. 

Da vi startede maskinen op, opdagede vi at den spilde diesel og olie derfor var vi ikke ude at køre fejerunde og 1 
snerydning da maskinen måtte på værksted, her blev der også udskifte udstødningen på maskinen da den var helt 
rustet op. 

Vi er fra værkstedet opfordret til at bruge maskinen jævnligt så vi fremover undgår at pakninger m.m. bliver utætte. 

Derfor har vi i bestyrelsen besluttet at maskinen skal startes op mindst 1 gang om måneden, og vi søger efter andre 
måder at bruge den på. 

Maskinen holder i en garage, som er blevet lavet de sidste 4-5 år, ovre ved Hundehaven / Spejderhuset, men vi 
mangler stadig nogle småting, så som opbevaring af salt, og lidt asfalt arbejde m.m.  
 
Vi havde i vinter indbrud i garagen og der blev stjålet værktøj, lader, buster m.m. 

Der holder stadig mange biler med hjul på fortovet, det gør at føren af fejemaskinen kører udenom, og grundejeren 
selv skal rydde for sne. 
Husk at tilmelde dig til bloggen, så får du info om hvornår der køres snerydning. 
 

Affaldscontainer og dem har vi mange af, skal placeres på grunden men det må gerne se pænt ud både forfra og 
bagfra. 

Vi har modtaget klager over snerydning. 
Der er indkommet et forslag til snerydningen! 

Generalforsamlingen accepterer/vedtager at det er bedre og helt OK at føren af fejemaskinen undlader at rydde et 
fortov, hvis sigtbarheden ikke er i orden, frem for at risikere stakitter, løse sten, hundeluftere og biler etc. 
 
Med “accepterer/vedtager” mener jeg at det skal være gyldig begrundelse når en grundejer efterfølgende klager 
over manglende rydning, at sigtbarheden ikke har været Ok.  

Med venlig hilsen 
Børge Agermark 

 

Hækrunde 
Kommunen skrev forrige år til alle borger om at klippe og holde deres hække på deres egen grund.  

Det har medført at kommunen også indkaldte til et Dialogmøde om hegn, hække, rækværk og mure. 

 Der vi i efteråret blive lavet en ny grøn lokalplan for hele kommunen. 
Jeg er komme til at sidder med i dette udvalg, så vi kan følge med i hvad der sker. Første møde den 24-april 



 
Der blev gået hækrunde i år uddelt 32 påtaler i de 2 foreninger omkring hæk fortove og træer m.m. 
Det er stadig alt for mange! 
Hovedreglen er, at planter man en hæk mod fortovet, så det er grundejerens hæk og skal blive inde på grunden – altså 
ikke ud over skellinjen. 
Vi har i det forløbende år påtalt reglerne overfor flere grundejer. 
 

Parkering 
Husk at der på alle grunde i Ballerup skal være plads til 2 biler.  
I vinterhalvåret opfordre vi til at man bruger dem og ikke parkerer på fortovet.  

Husk at der ikke er tilladt at parkere trailer, campingvogne både m.m. på vejen eller fortovet 

Indbrud 
Vi opfordrer alle til at tilmelde sig til Nabohjælp. 

Nabohjælp 
 
Hastighed i Egebjerg 
Vi har flere gange været i dialog med kommunen om 40 på Egebjerg, nu kommer der 40 km. på dele af Egebjergvej 
fra Nordbuen til Syvendehusvej. 
Kommunalbestyrelsen | Ballerup.dk 

 

Ring4 Støj m.m.  
Ny godkendt plan: Fremtidens veje. 
Vejdirektoratet gamle Støjhandlingsplan 2018-2023 starten af Pæremosevej. 
Link til Planerne ligger på blokken.  
Bus Rapid Transit (BRT) i Ring 4-korridoren (400S) | Vejdirektoratet 

Der har været afholdt Borgermøde og idéfase 

 Fjernvarme i Egebjerg 
Overgang senest 2030 (Der er ikke tilslutningspligt) 

Her kommer bloggen ind igen den vil blive opdateret med nyt løbende. 

 

Hushandler 
Der har været i alt 5 hushandler (ud af 157 ejendomme) siden sidste generalforsamling: 

 
Jørn Ishøi 
Formand i Egebjerglund-syd 

Link: 

Start (egebjerglund-syd.dk) 

Medlemsinfo og -debat (egebjerglund-syd.dk) 

Egebjerklubben (egebjergklubben.dk) 

Krig får Vestforbrænding til at fremrykke investering på 6,1 milliarder kroner | TV 2 Lorry 

 

 


